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NOTA DO PUNKTU I/A 

Od: Sekretariat Generalny Rady 

Do: Komitet Stałych Przedstawicieli / Rada 

Dotyczy: Projekt DYREKTYWY PARLAMENTU EUROPEJSKIEGO I RADY 
zmieniającej dyrektywę 2004/37/WE w sprawie ochrony pracowników 
przed zagrożeniem dotyczącym narażenia na działanie czynników 
rakotwórczych lub mutagenów podczas pracy (pierwsze czytanie) 

– Przyjęcie aktu ustawodawczego 

– Oświadczenie 
  

Oświadczenie Zjednoczonego Królestwa 

Zjednoczone Królestwo zdecydowanie popiera dyrektywę 2004/37/WE o ochronie pracowników 

przed zagrożeniem dotyczącym narażenia na działanie czynników rakotwórczych lub mutagenów 

podczas pracy oraz proces ustalania dopuszczalnych wartości przez Komisję, którego elementem 

jest dogłębna ocena uwzględniająca czynniki naukowe, techniczne i społeczno-ekonomiczne oraz 

opinie zainteresowanych stron, w tym partnerów społecznych. 
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Zjednoczone Królestwo jest świadome uzasadnionych obaw związanych z narażeniem na spaliny 

emitowane z silników Diesla; w Zjednoczonym Królestwie narażenie na te emisje podlega kontroli 

od ponad 20 lat. Jednak wiążące dopuszczalne wartości narażenia zawodowego powinny znaleźć 

się w dyrektywie o czynnikach rakotwórczych i mutagenach jedynie wtedy, gdy z powodzeniem 

przejdą proces ustalania dopuszczalnej wartości. Zjednoczone Królestwo z ubolewaniem stwierdza, 

że przy ustalaniu wiążącej dopuszczalnej wartości narażenia zawodowego w przypadku węgla 

elementarnego jako markera dla spalin emitowanych z silników Diesla proces ten nie nastąpił. Choć 

Zjednoczone Królestwo nadal popiera działania podejmujące problem narażenia na spaliny 

emitowane z silników Diesla, nie możemy poprzeć sposobu, w jaki ta dopuszczalna wartość została 

ustalona, dlatego też nie możemy poprzeć tej zmiany w dyrektywie. 

 


